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Kietrz, dn. 11 grudnia 2013 roku 

 

Protokół Nr XXXVIII/2013 

z sesji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia 28 listopada 2013 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13ºº 

Stan Rady: 14 radnych (nieobecna Izabela Jurków)
 

 

Uczestnicy sesji: 

Zastępca Burmistrza Kietrza – Jacek Karpina 

Sekretarz Gminy – Leszek Wilk 

Kierownik Ref. Finansowo- Podatkowego (księgowości) – Joanna Koba 

Komendant Komisariatu Policji w Kietrzu- podkom. Ireneusz Rostowski 

Kierownik Referatu Dzielnicowych Komisariatu Policji w Kietrzu- asp. Waldemar Kacprzak 
Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Głubczycach- mł. bryg. mgr inż. Wojciech Semeniuk 

Sołtysi: Stanisław Babiniec, Jolanta Foryś, Anna Tworek, Maciej Telega, Sitnik Bolesław, Szelepa 

Wiesława, Wróblewski Bogdan 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Czesław Gil otworzył sesję i na podstawie listy obecności stwierdził, 

że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Propozycji zmian porządku nie zgłoszono.  

 

1. Rozpoczęcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXVII sesji z dnia 31 października 2013 roku.   

4. Informacje: 

- Burmistrza Kietrza o swojej pracy w okresie międzysesyjnym,  

-Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych komisji w okresie międzysesyjnym. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6.  Debata o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1 zmiany budżetu gminy na 2013 rok; 

7.2 zmiany uchwały Nr XXIX/235/2013 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 28 lutego  2013r. w sprawie 

uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kietrz”; 

7.3 szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

7.4 przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Kietrz z organizacjami pozarządowymi i innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014; 

7.5 wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umów dzierżawy 

nieruchomości Gminy Kietrz, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, przedmiotem 

kolejnej umowy jest ta sama nieruchomość.    

8.Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

9. Informacje bieżące. 

10. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu XXXVII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 października 2013 roku. 

 

Przyjęcie protokołu XXXVII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 października 2013r. 

Uwag nie wniesiono: protokół został przyjęty głosami: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

się. 

 

4. Informacje 
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 Zastępca Burmistrza Kietrza o pracy Burmistrz Kietrza w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Burmistrza Kietrza przedstawił informacje dotyczące pracy Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym – w załączeniu do protokołu.  

 

 Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Mirosław Skoczylas przedstawił informacje dotyczące pracy Komisji w okresie 

międzysesyjnym (jak w protokołach Komisji z 4.11.2013 i 22.11.2013). 

 

 Przewodnicząca Komisji ds. mieszkaniowych, rodziny i świadczeń socjalnych 

Przewodnicząca Iwona Lachowicz- Dąbkowska przedstawiła informacje dotyczące pracy Komisji w 

okresie międzysesyjnym- w załączeniu do protokołu. 

 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radna Bronisława Pawlik: 

 Mam pytanie do Pana Burmistrza. Jaki jest powód przeniesienia inwestycji w Lubotyniu na 

rok następny? 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

1) 31 października b.r. złożyłem pytanie o kontenery KP7. Dotyczyło ono wątpliwości, że w 

wielu punktach naszego miasta usytuowane są tylko kontenery KP7. Otrzymałem odpowiedź, 

która wprawiła mnie w zdumienie. Zacytuje pierwsze zdanie ,,informuję, że w miesiącu lipcu 

firma wywozowa Naprzód otrzymała od Gminy wykaz właścicieli wszystkich nieruchomości, 

którzy złożyli deklaracje.” Pytam- kto jest odpowiedzialny za bezczynność we wspólnotach 

gdzie mieszkańcy złożyli deklarację, że będą segregować odpady? Rodziny ponoszą koszt 10 

zł od osoby. W zamian za to powinni mieć zagwarantowane pojemniki do segregacji. W tym 

miejscu należałoby się zastanowić czy tą sprawą nie powinna zająć się komisja rewizyjna. 

2) Brak zamieszczenia pism i wniosków na stronie dla Radnych. Dlaczego do dnia dzisiejszego, 

mimo, że złożyłem w stosownym czasie pismo z załączonym pismem z roku 2012 w sprawie 

budowy placu zabaw w Kietrzu, które złożyła Pani X z Kietrza. Dlaczego te pisma nie zostały 

zamieszczone w materiałach do wiadomości dla radnych tak jak został zamieszczony wniosek 

mieszkańców, który złożyła Pani Y a dotyczyła ta prośba modernizacji budowy ulicy 

pomiędzy Okrzei i Nową ? Tam podpisało się 25 osób wniosek ukazał się tutaj podpisało się 

518 i no właśnie państwo czy ktoś zlekceważył mieszkańców Kietrza. Zlekceważył Radnych 

Rady Miejskiej w Kietrzu. 

3) Kolejne pytanie dotyczy modernizacji budowy kanalizacji na terenie miasta Kietrza, ul. 

Nowej. Przed położeniem nowego odcinka asfaltu zdemontowany został granit. Czy umowa 

przetargowa uwzględniała w kosztorysie pomniejszenie kwoty umowy wykonania o wartość 

zdemontowanego granitu? Około 400 m b. granitu. Co się z nim stało? Jak to zostało 

uwzględnione w specyfikacjach związanych z przebudową tej ulicy? 

4) Czy jest prawdą, że Straż Miejska otrzymała formalne bądź nieformalne polecenie, iż nie 

należy upominać i wystawiać mandatów dla samochodów parkujących w części nie do tego 

wyznaczonej koło Krytej Pływalni? Czy ktoś otrzymał polecenie aby lekceważyć przepisy 

Ruchu Drogowego? Otrzymałem pismo od Pana Burmistrza, z którego wynika, że służby 

miasta w porozumieniu z Policją dokonały wszystkich prac tam na miejscu i wynika z nich 

jednoznacznie, że samochody parkują w części niedozwolonej z czego próbuje wycofywać się 

na wszystkie możliwe sposoby Straż Miejska, nic mi nie wiadomo o zachowaniach policji aby 

lekceważyła obowiązujące oznakowanie.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

 

W jaki sposób wykorzystujemy monitoring w Parku Czterech Żywiołów? Pytam o to w 

kontekście powtarzających się wybryków w postaci przewracanych toalet TOI TOI. Naraża to na 

koszty gminę bo albo ulegają zniszczeniu te toalety albo trzeba wzywać firmę. Chroniona kamerą jest 

fontanna, która i tak jest demolowana. Jak funkcjonuje w naszej gminie monitoring w Parku Czterech 
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Żywiołów?  

 

Radny Czesław Lach: 

Nawiązując do strony Pana Radnego Maryszczaka trzeba patrzeć jak rozważyć problem 

parkowania żeby od nas nie uciekali klienci a nie dopominać się żeby ich karać. Kiedyś byłem tam na 

wizji z policjantami i zaproponowano takie rozwiązanie- ściągnąć ten znak informacyjny osiedle, 

namalować pasy przerywaną linią i wtedy będzie można stawiać samochody po prawej stronie. 

Dopóki nie jest zrobiony parking można by to w ten sposób zrobić aby nie karać ludzi bo odstraszamy 

sobie klientów. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy wzdłuż drogi jest chodnik to może on służyć jako teren do parkowania? Pytam bo 

samochody parkują na chodniku a nie przy chodniku. I odbiera się mieszkańcom, którzy tam mają 

działki możliwość bezpiecznego dotarcia do domu i działki. Jakie jest inne rozwiązanie Panów z 

Policji nie związane z usuwaniem znaku tylko z zapewnieniem bezpiecznego ruchu i egzekwowaniem 

prawa. Nikt tu nie myśli o odstraszaniu klientów tylko o zabezpieczeniu drogi dla pieszych. 

 

Radna Bronisława Pawlik: 

Sprawa strony internetowej. Ile w ciągu miesiąca jest wejść na stronę internetową urzędu? 

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Mam wniosek aby mikrofon, który jest koło radnej Pani Pawlik naprawić, ponieważ jak jest 

włączony to strasznie szumi. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Mój wniosek, prośba brzmi o to aby przygotować informację dotyczącą wysokości środków 

finansowych jakie gmina poniosła do tej pory na budowę parkingu przy cmentarzu w Kietrzu. To moja 

prośba nawiązuje do tego co Pan raczył zasugerować, a mianowicie, że ja chcę działać na szkodę 

Krytej Pływalni. Nie proszę Pana z tego punktu, z tego miejsca i z 150m dalej jest parking i on 

powinien być wykorzystany w pełni a to, że poszły ciężkie pieniądze i wygląda on tak jak wygląda to 

już jest inna para kaloszy. 

 

Radny Andrzej Wójtowicz: 

Wczoraj rozwożono worki do segregacji odpadów. Każdy pakiet worków ma swój kod 

kreskowy. Czy te worki powinny być dostarczane czy wyrzucane z samochodu? Wczoraj jak firma 

rozwoziła to te worki do segregacji odpadów były rzucane pod posesję. Proszę to sprawdzić. Uważam, 

że te worki powinny być dostarczane osobiście do odbiorców.   

 

Radny Damian Bosowski: 

Panie Burmistrzu ja mam takie pytanie, nawiązując do artykułu w Nowej Trybunie Opolskiej, 

chciałbym się dowiedzieć w jakiej wysokości i kiedy Gmina otrzymała dotację na usuwanie azbestu i 

czy prawdą jest, że firmy które usuwały azbest z budynków stanowiących własność gminy Kietrz, 

pomimo wystawienia faktury nie otrzymały jeszcze swoich należności i z tego tytułu prawdopodobnie 

naliczają karne odsetki i w jakiej wysokości są te karne odsetki? I z czego wynika fakt, że firmy nie 

otrzymały swoich pieniędzy w terminie, który był zawarty na fakturze. Proszę o odpowiedź na sesji 

oraz na piśmie. 

 

6.  Debata o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie. 

Komendant Straży Miejskiej przedstawił sprawozdanie z działalności Straży w okresie od 

stycznia do 24 listopada (jak w załączniku do protokołu). 

Przedstawiciele Policji Pan Waldemar Kacprzak i Ireneusz Rostowski udzielili informacji o 

stanie zagrożenia wybranymi –najbardziej uciążliwymi społecznie, przestępstwami i wykroczeniami 

ujawnionymi na terenie działania Komisariatu Policji w Kietrzu w okresie od stycznia do września b.r, 

a także przedstawili działania podejmowane w celu dalszej systematycznej poprawy bezpieczeństwa 
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mieszkańców rejonu. (jak w załączniku do protokołu) 

Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Głubczycach poinformował 

o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej w zakresie prewencyjnym na terenie gminy oraz o 

działaniach straży pożarnej na terenie powiatu głubczyckiego w okresie od 1 stycznia do 20 listopada 

2013r. (jak w załączniku do protokołu) 

 

Radny Kazimierz Tracz: 

Pytanie do Pana ze Straży Pożarnej. Ja w Kietrzu od dwóch lat nie widziałem kominiarza. Czy 

macie jakiś wpływ na to żeby był kominiarz? Jakieś dotacje, szkolenia itd.? U nas był kominiarz, 

umarł czy nie wiem jest jakiś niepoczytalny. Chodzi tylko w niedziele zbierać pieniądze na piwo. A to 

jest podstawowa sprawa przy pożarze. Nie sztuka przyjść powiedzieć to masz źle, to masz źle ale kto 

ma zrobić i kto ma to wyczyścić.  

 

Zastępca Komendanta Powiatowej PSP: 

 Na pewno ma Pan racje jeżeli chodzi o kominiarza. Nawet nie tyle pożarów co częściej zatruć 

czadem wynika z nie czyszczenia kominów. Nie bardzo wiem w jakim zakresie mielibyśmy tutaj 

działać w roli wskazującego dla kominiarza? Powiem tak PSP nie ma prawa wejść na posesję 

prywatną. Możemy tylko wejść, mówię tutaj o działaniach prewencyjnych, do instytucji. Takie 

kontrole są planowane na cały rok. W mieszkaniach prywatnych ludzie nie czyszczą kominów, nie ma 

obowiązku że ma być kominiarz, ma być wykonane. Natomiast PSP nie ma takich praw wskazania 

kominiarzowi, że ma iść do tego i tego mieszkania.  

 

Komendant Policji: 

Chciałbym się odnieść do pytania o parkowanie przy Krytej Pływalni. Tam jest znak strefa 

zamieszkania, który oznacza, że parkować można tylko w ściśle określonych miejscach. Mam taki 

apel do Państwa, może wspólnymi siłami uda się jedną rzecz dobrze zrobić. Chodzi o znalezienie 

kompromisu pomiędzy mieszkańcami i klientami Krytej Pływalni. Mieszkańcy na pewno chcą 

spokoju ale znów rodziny z małymi dziećmi nie chcą daleko z nimi chodzić tym bardziej w okresie 

jesienno- zimowym. Trzeba spróbować jakoś to wypośrodkować. Może warto zmienić znak strefa 

zamieszkania na zakaz zatrzymywania się i zrobić dobry parking. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy komisariat w Kietrzu posiada jakiekolwiek urządzenie do pomiaru prędkości? 

 

Komendant Policji: 

Tak, posiada.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

W takim razie apeluje tutaj w sprawie drogi ul. Mickiewicza. W tej chwili brak kontroli policji 

ruchu drogowego, wystąpiła dosyć długa- kilkumiesięczna przerwa, spowodował, że drogi 

Mickiewicza, Głubczycka, Raciborska stały się niebezpieczne. Mickiewicza w tej chwili to jest tor 

wyścigowy, nie tylko samochody osobowe osiągają prędkość ponad 100km zwłaszcza rano. Może nie 

jest to tak uciążliwe jak przekraczanie prędkości przez samochody ciężarowe. Te samochody bardzo 

często mijają się na tej wąskiej drodze. Wjeżdżając na chodnik powodują zagrożenie dla osób 

poruszających się tym chodnikiem. W imieniu mieszkańców dróg wylotowych apeluję aby patrol z 

urządzeniem do pomiaru prędkości stanął co jakiś czas aby skontrolować tych piratów drogowych i 

żeby zadziałała prewencja. 

Czy Panom znana jest sytuacja pieszych i ruchu na skrzyżowaniu Parku Czterech Żywiołów? 

Tam jest zbieg pięciu ulic. Skrzyżowanie, które przypomina plac potężny. Jest tam jedno przejście w 

bezpośrednim sąsiedztwie ze skrzyżowaniem. Nie wiem czy Państwo wiedzą jak wygląda ruch na tym 

skrzyżowaniu w godzinach porannych kiedy młodzież zmierza do szkoły i kiedy kończy zajęcia. To są 

pielgrzymki idące przez to skrzyżowanie środkiem. Pan Radny Wójtowicz poruszał problem prędkości 

koło gimnazjum. Jest to strasznie niebezpieczne miejsce, tym bardziej, że na wysypisko kietrzańskie 

wzrósł ruch samochodów ciężarowych, które żeby wjechać od dołu ulicą Okopową w prawo, nie za 

bardzo mają możliwości zwolnienia, wręcz przyspieszają. Przy tym skrzyżowaniu podejrzewam, ze 
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występuje ogromne zagrożenie. Wiem, że to jest problem, którego dziś nie rozwiążemy, ale mam 

pytanie czy istnieje jakiś sposób, żeby rozwiązać problem tego skrzyżowania? 

Jak rozwiązać problem drogi Kietrz- Ściborzyce przy składowisku odpadów. W kampanii 

jesienno- buraczanej występuje wzmożony ruch samochodów ciężarowych wyjeżdzajacych z pól na 

jezdnię. Ruch tych pojazdów przez pierwsze godziny powoduje, że ta droga jest praktycznie 

nieprzejezdna z powodu ton błota. Po dwóch, trzech godzinach rzeczywiście dochodzi do sprzątnięcia 

tych wałów błota ale poprzez spłukiwanie i ta droga zamienia się już wtedy nie w wały błota ale w 

potok mazi. Co ma zrobić przejeżdżająca tą drogą? Jak się zachować? Kogo alarmować?  

 

Kierownik Referatu Dzielnicowych: 

Jeśli chodzi o drogę to kwestia właściciela drogi, który musi mieć tę kwestę uregulowaną. 

Czyli prawidłowo do oznakowania wcześniej tego odcinka drogi, czyli ograniczenia prędkości i na 

bieżąco sprzątania tego. Zrozumiałe są Pana obawy ale są to kwestie, które powinny być uregulowane 

przez właściciela drogi i przez jego użytkownika. Czyli w tym momencie jak użytkownik- Kombinat 

zwraca się do właściciela drogi o ustawienie dodatkowego oznakowania na czas prac ale i 

systematycznego sprzątania, żeby nie powodowało to zagrożenia bezpieczeństwa.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy oznakowanie w postaci żółtej tabliczki z ręką z pięcioma palcami, która informuje, ostrzega czy 

to wystarczy? 

 

Kierownik Referatu Dzielnicowych: 

Ja mówię o obowiązujących znakach ostrzegawczych i tych zakazów. Ja takiego znaku nie 

znam, żeby było pięć palców. Obowiązuje nas gama znaków. Jeśli chodzi o ul. Mickiewicza to jak 

sprzęt wróci z legalizacji to patrole będą tam ustawiane. Ponadto poproszę funkcjonariuszy ruchu 

drogowego o systematyczne patrole. 

  Skrzyżowanie Parku Czterech Żywiołów. Właściciele tych dróg powinni się spotkać i tą 

kwestię rozwiązać. Tylko musimy wziąć pod uwagę pewne przyzwyczajenie i nawet namalowanie 

pasów na ul. Okopowej nie rozwiąże problemu gdyż przyzwyczajenia ludzi i pewne zachowania są 

takie jakie są. Musi tu działać przede wszystkim zdrowy rozsadek.  

 

Radny Damian Bosowski: 

Ile wszczętych postępowań zostało umorzonych? Ile nietrzeźwych kierowców to rowerzyści? 

Proszę o pomoc dla właścicieli garaży, użytkowników przy ul. Okrzei za Domem Kultury. Na terenie 

tych garaży (jest to teren prywatny) nagminne jest spożywanie alkoholu. Jest to teren oświetlony w 

przeciwieństwie do Parku, w którym jest ciemno. I wg mnie jest to większa demoralizacja niż 

spożywanie alkoholu w ciemnym parku. Ale neguję również takie spożywanie w parku. Spożywający 

alkohol, zaśmiecają również ten teren zarówno odchodami naturalnymi jak i zakupionymi 

opakowaniami. Jak rozwiązać tą sprawę? Zamknięcie furtki czy bramy niczego nie daje ponieważ od 

strony Domu Kultury jest przejście. Proszę o zwrócenie uwagi na te zdarzenia i pomoc mieszkańców, 

którzy mają tam garaże.  

 Jeśli chodzi o kwestie drogi Kościuszki to było szereg rozmów z mieszkańcami tamtej ulicy i 

gwarantuje Panom, że na pewno chcą oni kompromisu. Ich problem nie polega na tym, ze samochody 

parkują sobie na chodniku i ludziom się to nie podoba ludzie są po prostu wściekli na to, że bramy 

wjazdowe są zastawione przez samochody, szczególnie uciążliwe w zimie gdzie mieszkańcy nie mogą 

wyjechać ze swoich posesji. Już nie mówiąc o sytuacji awaryjnej typu dojazdu karetki pogotowia lub 

straży pożarnej.     

 

 

Komendant Policji: 

Jeśli chodzi o sprawy umorzone to nie mam tak dokładnych danych przygotowanych. Mogę tą 

odpowiedź przygotować w późniejszym terminie. Jeśli chodzi o garaże to widzę to tak, że będziemy 

tam kierować patrole policyjne.    

 

Kierownik Referatu Dzielnicowych: 
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Na pewno żaden patrol nie przejeżdża obok tego co się tam dzieje obojętnie i może to Pan 

potwierdzić u właścicieli. Rozmowy osobiście przeprowadzałem z właścicielami, żeby tą kwestię w 

jakiś sposób rozwiązać. Jak Pan zauważył jest to teren prywatny. Żeby była mowa o demoralizacji to 

musi być osoba, którą to zachowanie zdemoralizowało. Wtedy nie będą robił postępowania z art.43 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości tylko z KW z nieobyczajnego wybryku- załatwianie potrzeb 

fizjologicznych, bo będę miał do tego podstawy. Jeśli mogę coś podpowiedzieć zamknięta brama, 

oznakowanie zakaz wstępu osobom nieuprawnionym i w tym momencie też będę pociągał osobę do 

odpowiedzialności za niedostosowanie się do obowiązującego znaku. 

 

Radna Bronisława Pawlik: 

Ile osób jest zatrudnionych na posterunku? Ile w tym roku przygotowano postępowań 

dotyczących narkomanii? Jak to się ma do ubiegłego roku? 

 

Kierownik Referatu Dzielnicowych: 

Jeśli chodzi o funkcjonariuszy jest to 6 funkcjonariuszy z działu kryminalnego, 9 prewencji, 

kierownik rewiru i komendant, obsługa sekretariatu i 0,5 etatu sprzątaczka. 

 Jeśli chodzi o sprawy narkotykowe to jest na poziomie ubiegłego roku. Z inicjatywy naszych 

policjantów była dość głośna sprawa dotycząca narkotyków w miejscowości Pilszcz. 

 

Radny Lesław Kuśnierz: 

 Na jakiej zasadzie Policja poznaje problemy społeczeństwa w naszej gminie? Ludzie coś 

zgłaszają ale co z resztą mieszkańców? Społeczeństwa ludzi, które ma też swoje problemy? Kilka lat 

temu była taka akcje, że dzielnicowy  był u mnie i pytał co mi się nie podoba. 

 

Kierownik Referatu Dzielnicowych: 

Przełożeni wyższego szczebla wymyślił, że dzielnicowy miałby wizytować domy podobnie 

jak ksiądz po kolędzie. Nie było odzewu społecznego w tym temacie. Jednym się to podobało innym 

nie. Źle to jest postrzegane przez sąsiada bo co znowu robiła u Ciebie policja? Dzielnicowi mają 

kontakt z radnymi, sołtysami i komunikują się. Komendant zawsze przyjmuje w poniedziałki, telefon 

jest zawsze dostępny 997 czy 112. 

 

Radny Andrzej Wójtowicz: 

Swego czasu doszło do dewastacji mienia w obrębie ZS, w Parku Czterech Żywiołów. Proszę 

o to by w godzinach wieczornych podjechać pod ZS Park Czterech Żywiołów, bo przesiaduje tam 

młodzież i nie raz sobie popija, spisać ich. 

 

Kierownik Referatu Dzielnicowych: 

Za rady dziękujemy. My też w ten sposób działamy. Ze względu na stan etatowy obecny w 

Kietrzu, zapewnienie ciągłości służby w dwóch gminach aby policjant był widziany w Parku Czterech 

Żywiołów i w Gminie Branice nie jest niemożliwe. 

 

Radna Iwona Lachowicz: 

Ile policjantów przebywa obecnie na świadczeniach chorobowych? W jakich godzinach na 

komisariacie można zastać policjanta? 

 

Komendant Policji: 

W tym momencie mamy jedną osobę na chorobowym. W Kietrzu tylko w godz. 4.00-7.00 nie 

ma policjantów. Jeżeli nie ma policjanta na komisariacie to znaczy że jest na mieście albo na 

interwencji. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Pragnę podziękować Panu Komendantowi za udzielenie informacji o sytuacji jaka panuje koło 

Krytej Pływalni. Czy jak zostanie tam postawiony znak zakazu zatrzymywania to za rok mi pan 

powie, że samochody tam stoją na chodniku bo to wynik kompromisu? Proszę nie lekceważyć próśb 

mieszkańców. Nie jest tajemnicą, że na tym chodniku zatrzymywały, zatrzymują się samochody osób 
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prominentnych nie tylko w gminie ale i w powiecie. Ja jako użytkownik tej drogi znajduję się oto w 

takiej sytuacji, idę z dzieckiem z wózkiem w okresie letnim i od ulicy Kościuszki w prawo skręcają 

samochody, żeby zaparkować jak najbliżej (w okresie letnim). Z lewej strony mam pojazd, który 

całkowicie uniemożliwia mi korzystanie z chodnika, z prawej mam pojazd, który sobie parkuje pod 

skosem i mam wąską ścieżkę. To tylko cud i opatrzność Boska, że nigdy nie zostałem tam potrącony 

przez samochód, ja i dziecko, bo samochód jadący od dołu, skręcający w prawo on nie jedzie 7km/h 

czy 10, tam się wjeżdża przy prędkości 40 km/h. Proszę nie lekceważyć próśb mieszkańców ulicy 

Kościuszki i pieszych, którzy korzystają z tej drogi. Bardzo proszę o jednoznaczne zajęcie stanowiska 

czy nadal będzie obowiązywała zasada kompromisu i przymykania oka po zamontowaniu znaku zakaz 

zatrzymywania się?  

 

Komendant Policji: 

My reagujemy na wszelkie wezwania, które mówią o łamaniu prawa. My nie robimy 

wyjątków względem mieszkańców prominentnych jak to Pan określił. Wszyscy są równi względem 

prawa. Często się te interwencje kończą upomnieniami i pouczeniami. Jak się zmieni sytuacja w 

przypadku zmiany znaku- nie wiem. Tam najważniejsze do rozwiązania jest sprawa dobrego parkingu. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Może postawić znak zakazu zatrzymywania się z czytelną informacją o parkingu koło 

cmentarza, te 50m. Są takie możliwości poinformowania mieszkańców czy parkujących. Skierować te 

samochody na parking koło cmentarza póki nie rozwiąże się problem powiększenia parkingu.  

 

Radny Andrzej Wójtowicz: 

Przy ZS też jest parking, wykorzystywany od godziny 7 do 15. Nie jest on wykorzystywany 

od godziny 15. Tam może stanąć około 15-20 aut i jest blisko do basenu. 

 

O godzinie 15
10 

została ogłoszona dziesięciominutowa przerwa.   

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

7.1 zmiany budżetu gminy na 2013 rok; 

Komentarz do uchwały przedstawiła kierownik referatu finansowo- księgowego (komentarz 

przesłany radnym wraz z projektem uchwały).  

 

Radny Grzegorz Balcer: 

Mam pytanie do Pana vice Burmistrza i do Pani Kierownik. Dotyczy pytanie w komentarzu 

punktu 4. Chodzi mi o inwestycje pt. Wykonanie nawierzchni drogi wewnętrznej w Wojnowicach- 

kwota 20 tys., która będzie przeniesiona na rok następny. I chciałbym uzyskać odpowiedź: jaka będzie 

finalna kwota tej inwestycji, ponieważ pierwotna kwota w propozycji Pana Burmistrza jest 100tys. zł 

w budżecie 2014 po zmianach, po weryfikacji budżetu jest 80 tys. Czy Pan Burmistrz już założył, że z 

tego roku 20 tys., czy jak zatwierdzimy te 80 tys. a ta inwestycja przechodzi na rok następny to będzie 

100 tys.?   

 

Kierownik Ref. Finansowo- Podatkowego: 

To jest zapas, który został z roku bieżącego czyli 2013. Ta inwestycja nie jest w roku 2013 

realizowana, będzie dopiero realizowana w 2014. Stąd też te kwoty zaplanowane w roku 2013 plus to 

co będzie na rok 2014 będzie tworzyło całe zadanie.  

Radny Grzegorz Balcer: 

Bardzo dziękuję za odpowiedź i prosiłbym, żeby mi odpowiedzieć na piśmie, żebym miał 

potwierdzenie. 

 

Kierownik Ref. Finansowo- Podatkowego: 

Dla pewności odpowiedź na pewno będzie. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

11 głosów za, 0 głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące. 

 

7.2 zmiany uchwały Nr XXIX/235/2013 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 28 lutego  2013r. w 

sprawie uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kietrz”; 

 

Komentarz do uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały).  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Pan przewodniczący przeczytał protokół z posiedzenia komisji, w którym brzmiało zdanie, że 

komisje zaopiniowały pozytywnie dodam, że nie jednogłośnie. Dlatego wrócę do tematu jednego 

zapisu w regulaminie §9 ust.1 pkt 3h: Zużyte akumulatory i chemikalia raz w roku na zasadzie 

wystawki bądź na bieżąco w PSZOK. Mam taką dolegliwość, że włącza mi się wyobraźnia. 

Wyobraziłem sobie moment wystawki chemikaliów, zużytych akumulatorów w formie wystawki na 

chodniku. Co innego jak leży przed domem stara wersalka a co innego się będzie działo jak 

wystawimy zużyte akumulatory i resztki z chemikaliami. Składam wniosek formalny, żeby zmienić 

ten zapis §9 ust.1 pkt 3h na: Zużyte akumulatory i chemikalia wyłącznie na bieżąco w PSZOK, w 

wyznaczonych punktach lub przez osoby uprawnione. 

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Zgadzam się z Panem. 

 

Radny Mirosław Skoczylas: 

Co Pan ma na myśli w wyznaczonych punktach? Gdzie by one miały być? Patrzę z punktu 

mieszkańca wsi. Nie wyobrażam sobie, żebym miał jechać z chemikaliami do PSZOKu. 

Podejrzewam, że nikt nie wystawi akumulatorów. Jak się kupuje nowy to trzeba oddać stary. Jeżdżą 

też tacy Panowie, którzy za każdy akumulator zapłacą. A co do chemikaliów to my też nie możemy 

oprysków wystawiać, opakowań po nich to ma obowiązek odbierać sprzedawca, to jedynie może być 

jakaś farba niewymalowana czy coś takiego. Dlatego niech mi Pan powie co ma Pan na myśli te osoby 

uprawnione czy miejsca? Bo ja sobie nie wyobrażam gdzie. Na boisku szkolnym?  

 

Przewodniczący poddał propozycję zmiany Pana Radnego Łobosa pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

8 głosów za, 3 głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące. 

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały z wprowadzoną zmianą pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

8 głosów za, 0 głosów przeciw, 6 głosy wstrzymujące. 

 

7.3 szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

 

Komentarz do uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały).  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Jeśli chodzi o ilości odbieranego gruzu. Jeżeli mieszkańcy oddają z wszystkich śmieci 80% 

gruzu. Wykaz, który dostaliśmy-nie wiem czy dotyczy Gminy Kietrz czy ogólnie zwożonego na 

składowisko bo to instalacja regionalna. Jeśli mieszkańcy Gminy Kietrz oddają faktycznie 80% gruzu 

to można się zastanowić jakie konsekwencje wynikają z tego. Ograniczając prawo pozbycia się gruzu 

spowoduje wiele kłopotów. Podam przykłady. Jeżeli będzie wykonywała remont rodzina cztero 

osobowa to wywiozą 2T gruzu,  jeżeli jedna osoba która wykona taki sam remont mieszkania jaki 
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wykonały 4 osoby to będzie znacznie ograniczona możliwościami. Czemu mamy płacić za odpad 

skoro ustawa mówiła, że wszystkie odpady mamy oddawać w ramach opłaty czyli mamy to zapłacone. 

Kto będzie w gminie kontrolował ilość oddawanego gruzu i wpływającego spoza gminy. Jak Państwo 

pamiętacie od tego ile odzyskuje się gruzu będą zależały opłaty, kary, itd. Kto będzie dokonywał 

selekcji gruzu budowlanego. Dla mnie wprowadzenie ustawy było prawdopodobnie po to by 

wysprzątać gminy i pozbyć się dzikich wysypisk. Jeśli nastąpi nadwyżka ponad tą ilość, którą my 

ograniczymy to albo powstaną znów dzikie wysypiska albo zacznie się handel gruzem. Czy nie lepiej 

wykorzystać ten pierwszy rok rozruchu ustawy śmieciowej i dać ludziom posprzątać. Poza tym jest 

zapis w ustawie, że gminy nie mogą zarabiać na śmieciach. Komu będziemy płacić za nadwyżkę tych 

500 kg gruzu? Czy podatek będzie zwiększony, czy będziemy w kasie płacili? Zgłaszam wniosek 

formalny na wykreślenie tego zapisu §7 ust.3, jest taki zapis odpady budowlane i remontowe 

pochodzące z drobnych prac, niewymagających pozwolenia na budowę zgłoszenia zamiaru budowy 

lub wykonywania robót przyjmowane będą w ilości nieprzekraczającej 200-300 kilogramów rocznie 

na jednego mieszkańca. 

 To jest całość więc tego skreślić nie można więc powiem tak:  odpady budowlane i remontowe 

pochodzące z drobnych prac, niewymagających pozwolenia na budowę zgłoszenia zamiaru budowy 

lub wykonywania robót przyjmowane będą w każdej ilości albo bez ograniczenia. Inne gminy będą 

przywoziły gruzu ile będą chciały bo mają inną uchwałę. 

 

Radny Mirosław Skoczylas: 

 Jeśli chodzi o ilość tego gruzu to jeżeli inna gmina dostarczy gruz to za niego zapłaci. Ja nie 

wiem czy Państwo tego nie rozumieją, dziwię się, po co my robimy te komisje, na komisji nikt nie 

zabrał głosu, nikt nie dyskutował na te tematy, dzisiaj wychodzą takie rzeczy. Może nie róbmy komisji 

bo to nie ma sensu kiedy na komisji nikt nie zabrał głosu, nikt wniosku nie składał. Dzisiaj składamy 

wnioski, kiedy materiały były dostarczone w terminie. A jeżeli Pan rany nie rozumie, że ilość gruzu 

który został wykazane to od mieszkańców naszej gminy. My nie płacimy za gruz z gminy Głubczyce, 

Racibórz tylko za swój gruz. Za oddane ilości nieczystości płaci nasza gmina. Jak nie oddamy tego 

gruzu więcej to nie zapłacimy. Nikt za darmo nic nie zrobi. Kruszarka byłaby idealna sprawą jeżeli my 

byśmy ja mieli a nie wysypisko. Bo oni odbiorą gruz, my zapłacimy za gruz, i za przerobiony gruz 

znowu zapłacimy. Nie wiem czy to jest takie trudne do zrozumienia.  

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Pan Radny wspomniał, że może nastąpić handel gruzem ale jeśli będą przyjmowane każde ilości to też 

może wystąpić handel gruzem z innych miejsc.  

 

Przewodniczący poddał propozycję Pana Łobosa pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

3 głosów za, 7 głosów przeciw, 4 głosy wstrzymujące. 

W głosowaniu jawnym wniosek nie został przyjęty. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

8 głosów za, 2 głosów przeciw, 4 głosy wstrzymujące. 

 

 

7.4 przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Kietrz z organizacjami pozarządowymi i 

innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014; 

 

Komentarz do uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza. 

 

Radny Damian Bosowski: 

Czy program współpracy był konsultowany z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami? 

Jeżeli tak to jakie podmioty się zgłosiły? W jakim terminie odbyły się konsultacje. 
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Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Ogłoszenie o konsultacjach było zamieszczone 6 listopada. Na konsultacje nie zgłosiła się 

żadna organizacja.  

 

Radny Damian Bosowski: 

W jaki sposób były ogłoszone te konsultacje i czy wszystkie organizacje pozarządowe dostały 

taka informację. Jaki był dostęp do tej informacji?  

 

Zastępca Burmistrza Kietrza: 

Przedstawię protokół z przeprowadzonych konsultacji. 

 

Protokół z przeprowadzonych konsultacji projektu „Rocznego Programu współpracy Gminy Kietrz z 

organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014”. 

 

Zgodnie z Uchwałą Nr LI/287/2010 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 26 sierpnia 2010 roku w 

sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z radami działalności pożytku 

publicznego, organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej organizacji, w dniu 6 listopada 2013 

roku Burmistrz Kietrza ogłosił konsultacje wraz z projektem w/w programu współpracy. 

Materiały związane z przedmiotem konsultacji dostępne były: 

- na stronie internetowej www.kietrz.pl 

- na stronie internetowej www.bip.kietrz.pl 

- na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Miejskim w Kietrzu. 

 

Wszystkie organizacje pozarządowe prowadzące współpracę z Gminą Kietrz w roku 2013 

zostały telefonicznie powiadomione o przeprowadzanych konsultacjach.  

 

Uwagi i opinie do projektu Programu współpracy można było przesłać do dnia 13.11.2013r. za 

pośrednictwem poczty tradycyjnej na adres Urzędu Miejskiego w Kietrzu ul. 3 Maja 1,   48-130 Kietrz 

lub zgłosić osobiście w Biurze Rady Miejskiej w Kietrzu.  

 

W ramach konsultacji nie wpłynęły żadne uwagi i opinie.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

11 głosów za, 0 głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące. 

 

 

7.5 wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umów dzierżawy 

nieruchomości Gminy Kietrz, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, przedmiotem 

kolejnej umowy jest ta sama nieruchomość.    

 

Komentarz do uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały).  

 

Radny Jan Stopa: 

Ja mam takie pytanie do Pana Burmistrza. Tj. pozycja nr 53, Nowa Cerekwia, ul. Głubczycka, 

tam to pisze, że ogródek przydomowy i to jest nr działki 424/3. Do czyjej to pozycji należy? 

 

Zastępca Burmistrza: 

W tej chwili Panie Radny niestety nie jestem Panu w stanie udzielić odpowiedzi. Ponieważ 

wymaga to sprawdzenia w ewidencji.  
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Radny Damian Bosowski: 

Panie Burmistrzu nawiązując do tego co powiedział Pan Radny Stopa, w poprzednich 

projektach uchwał podobnych mieliśmy wyszczególnione nazwiska lub nazwy podmiotów 

gospodarczych, które starają się o takie przedłużenie umowy. Dlaczego w tym projekcie tego nie ma? 

Czy ustawa o ochronie danych osobowych zakazuje?  

 

Zastępca Burmistrza: 

W zasadzie pytanie zasadnicze czy nazwiska nam cokolwiek tutaj by powiedziały. To jest 

pierwsza kwestia. A druga co do danych osobowych to jak najbardziej nie możemy takich danych 

podawać.  

 

Radny Damian Bosowski: 

Proszę o podanie artykułu z ustawy o ochronie danych osobowych, który zakazuje podawania 

radnym nazwisk lub nazw podmiotów gospodarczych, które ubiegają się właśnie o takie przedłużenie 

umowy. 

 

 Zastępca Burmistrza: 

Przy głosowaniu uchwały Panie Radny? 

 

Radny Damian Bosowski: 

Tak. Teraz proszę.  

 

Zastępca Burmistrza: 

Na piśmie zostanie Panu taka odpowiedź przygotowana. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

12 głosów za, 0 głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące. 

 

8.Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

 

Zastępca Burmistrza: 

 Odpowiedź na pytanie Radnej Pawlik: Trudność realizacji tej inwestycji polega na tym, że 

pojawiły się komplikacje z kanalizacją sanitarną i burzową. Na dzień dzisiejszy jest wydawana 

decyzja środowiskowa dotycząca tej inwestycji. W związku z czym nie ma pozwolenia budowlanego. 

Na te dokumenty czekamy. Gdy wszystkie decyzje uprawomocnią się to przystępujemy do przetargu i 

prace będą wykonywane. Jeśli chodzi o drugie pytanie, Pani pytała o ilość odwiedzin strony w 

miesiącu. Od roku 2005 odwiedziło stronę 1 907 000 osób.  

Odpowiedź na pytanie Radnego Maryszczaka: Pan Radny pytał kto odpowiada za tą 

bezczynność wydaje się logicznym, że administrator wspólnoty. 

Pytanie drugie dotyczące wniosków i pism zamieszczanych na serwisie Rady Miejskiej. Z 

tego co pamiętam to na posiedzeniu Komisji Pan o to wnioskował. Dokumenty, które trafiły do 

Urzędu w roku 2012 siłą rzeczy nie mogły być zamieszczone. Natomiast zgodnie z Pana wnioskiem 

na bieżąco dokumenty zostały wprowadzone na sesję. Na tą sesję mieliście już Państwo do wglądu 

wszystkie odpowiedzi na Piśmie do Rady. 

Jeśli chodzi o ulicę Nową. Kwestia odzyskania granitowych krawężników nie ma wpływu na 

koszt umowy. Te krawężniki zostały na terenie Zakładu Hydrokan, są własnością gminy. 

Pytanie o wytyczne dla SM. Nie wiem skąd Pan takie informacje ma. Nigdy takich poleceń 

nie było. 

Pytanie Radnego Łobosa: Jest to kolejny akt wandalizmu na terenie naszego Parku. Sprawcy 

doskonale wiedzą jak się ustawić, zakryć, żeby pozostać anonimowym. Policja stale z nami 

współpracuje jeśli chodzi o te akty wandalizmu. 

Odpowiedź na pytanie Radnego Maryszczaka: Na pytanie dotyczące poniesionych kosztów na 

budowę parkingu odpowiem pisemnie. 

Odpowiedź na pytanie Radnego Wójtowicza: Proszę uszczegółowić pytanie. 
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Radny Andrzej Wójtowicz: 

Chodzi mi o to, że jedzie samochód i z niego te worki zostają wyrzucone pod posesję. 

Przykładowo Pan YZ mówi, że 5 m od posesji w trawie znalazł worki ze swoim kodem. Tak samo 

Pani XX na Niepodległości też rzucono worki. Uważam, że te worki powinny być dostarczone. 

Zastępca Burmistrza: 

Jest to niedopuszczalne aby w ten sposób worki zostały dostarczane mieszkańcom. Tą sprawę 

sprawdzimy i poinformujemy o wyniku przeprowadzonego postępowania. 

Odpowiedź na pytanie Radnego Bosowskiego: Z moich informacji wynika, że dostaliśmy 

dotację 2 dni temu i z tego tytułu nie ponosimy, żadnych odsetek karnych z tytułu nie opłacenia 

usługi. Odpowiedź pisemna również zostanie przygotowana. 

 

9. Informacje bieżące. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Kończy się trzeci rok kadencji i ja jestem lekko przerażony upadkiem kultury słowa. Czy ja 

kiedykolwiek komentując, opiniując próbowałem podważyć czyjąkolwiek godność? Proszę zwrócić 

uwagę jak często pod moim kierunkiem padały pytania typu: ,,Czy Pan nie rozumi? Czy ja po chińsku 

gadam? Ile razy trzeba Panu powtarzać?”. Ja tylko zgłosiłem wniosek formalny Panie 

Przewodniczący. Jak się zachował Radny Skoczylas? Zapytał mnie wprost ,,Czy Pan nie rozumi tego i 

tego?”. To graniczy z bezczelnością. Mogę złożyć wniosek odmienny. Prawda? Zgadza się? Po co 

komentarze i pytania typy poniżającego, upokarzającego, podważającego autorytet, intelekt. Mam 

swoja inteligencję, godność i proszę o stworzenie mi odpowiednich warunków przynajmniej 

komfortowych, żebym nie musiał wysłuchiwać tego typu pytań graniczących z obelgą.  

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Nie mam wpływu co poszczególni Radni mówią i za to nie odpowiadam.  

Przewodniczący poinformował Radnych o zaproszeniu na I Mistrzostwa Opolszczyzny w Turnieju 

Radnych w Tenisie Stołowym w Gorzowie Śląskim oraz o terminarzu zbliżającego się Turnieju 

Samorządowego.  

Panie Burmistrzu ja mam taką prośbę. Proszę w miarę możliwości aby w obradach sesji 

uczestniczył przedstawiciel referatu, który pracował przy projekcie. Żeby uniknąć sytuacji jaka dziś 

nastąpiła. Ja powiem szczerze, że jestem niemile zaskoczony, że nie ma tu nikogo z referatu ochrony 

środowiska. To, że projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie, to nie znaczy, że nikt już nie 

będzie zadawał pytań i nie będzie miał wątpliwości na sesji bo od posiedzenia komisji do sesji jest 

jeszcze troszeczkę czasu i każdy jeszcze po posiedzeniu komisji ma czas na zastanowienie się i 

ewentualne podjęcie decyzji. Czyli jak wyglądało głosowanie na posiedzeniu komisji to nie oznacza, 

ze będzie ono tak wyglądało na sesji. I naprawdę jestem niemile zaskoczony, że nie ma tu nikogo z 

referatu ochrony środowiska. A szkoda. 

 

Zastępca Burmistrza: 

Nie widzę problemu aby przedstawiciel referatu, którego uchwały są podejmowane był 

obecny podczas sesji. Dzisiaj również nie byłoby tego problemu, szkoda że została złożona uwaga po 

przerwie. Uznałem, że skoro na posiedzeniach komisji uchwały zostały zaopiniowane to nie konieczna 

jest obecność przedstawiciela referatu. Ale na przyszłość z każdego referatu będzie przedstawiciel.   

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Panie Burmistrzu z całym szacunkiem już  kończąc tą dyskusję, Rada Miejska nie będzie 

czekała na to aż ktoś po kogoś pójdzie i ten przyjdzie i będzie nam udzielał informacji.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Dzisiaj po raz kolejny widziałem, ze do busu rozwożącego dzieci, osoby niepełnosprawne 

wsiadła na fotel dysponenta osoba, która jest osobą niepełnosprawną. Zapytam w takim razie, czy 

sprawdził Pan osobiście warunki umowy, kto pełni funkcję dysponenta w busie wożącym dzieci z 

Gminy Kietrz na warsztaty, na zajęcia?  
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Zastępca Burmistrza: 

Sprawdziłem umowę, sprawdzałem zapisy, w których jest zawarta informacja, iż dzieci 

przewożone są pod opieką kierowcy i osoby drugiej. Nasz przewoźnik tego opiekuna ma. Tutaj jest 

możliwe, ze nie uczestniczymy w tym przewozie, o którym Pan mówi. Rozmawiałem z właścicielem 

firmy przewozowej, zapewniał mnie, że możemy przyjść i sprawdzić, że opieka jest.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy w takim razie, jeżdżą jakieś dwa samochody, które wożą dzieci i osoby niepełnosprawne 

z naszej gminy? Nie mam nr rejestracyjnego bo nie prowadzę śledztwa. Jest to samochód Caritasu, 

zielony Volkswagen. Jeżeli trzeba to ja Panu osobiście poza sesją dostarczę nr rejestracyjny 

samochodu.  

 

Zastępca Burmistrza: 

Na terenie naszej gminy jest kilku przewoźników nie związanych z nami żadną umową  np. 

ZOZ Głubczyce.  

 

Radna Bronisława Pawlik: 

Ja nie bez powodu zadałam pytanie o liczbę odwiedzających naszą stronę internetową Urzędu. 

Jest wiele różnych informacji, działań które powinny wypływać do społeczeństwa a, których nie ma 

zamieszczonych na stronie. Chociażby ostatnie zadane moje pytanie o naklejanie kodów na worki. To 

są małe sprawy ale istotne dla ludzi. Jeśli chodzi o tablicę ogłoszeń to u nas są trzy tablice ogłoszeń a 

informacja została umieszczona na jednej bocznej. Bo tylko jedną dostała Pani Sołtys. Informacja 

została jeszcze zamieszczona w Biuletynie Samorządu wg mnie jest to ograniczona informacja bo nie 

do wszystkich dociera. 

 

Zastępca Burmistrza: 

Kwestia zamieszczania informacji zostanie jeszcze raz przeanalizowana i ustosunkujemy się 

do tego aby wszystkie informacje, które są istotne dla mieszkańców były na stronie. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Chce poprosić Pana Burmistrza jeszcze o powtórzenie odpowiedzi dotyczącej zamieszczenia 

materiałów na stronie, który pozwoliłem sobie dzisiaj odczytać. I rozumiem irytację, kolejny raz, Pana 

Przewodniczącego ale ja przeczytałem te wnioski po raz pierwszy i mogliście się Państwo z nimi 

zapoznać. Czy Pan udzielił mi informacji, że te wnioski są w materiałach dla Radnych umieszczone? 

Zastępca Burmistrza: 

Odczytał Pan wniosek Pani XY. A Pana wniosek nie był zamieszczony w materiałach?  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Jeszcze raz czy wniosek Pani XY i mój, te wnioski jako oba zostały zamieszczone w 

materiałach dla Radnych? Czy one znalazły się w ostatnich dniach na skrzynce?  

 

Zastępca Burmistrza: 

Pani XY na pewno nie. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

A mój wniosek się pojawił tak? 

 

Zastępca Burmistrza: 

Na pewno nie. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

No więc właśnie. 

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Tu nastąpiło pewne nieporozumienie. Z tego co ja zrozumiałem to Pan Burmistrz powiedział, 
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że te wnioski były z 2012 roku. Z tego co rozumie były z tego roku. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Ten wniosek z 2012 roku był podpięty z wnioskiem z 13 września br. Ani jeden ani drugi nie 

został zawarty w umieszczonych materiałach dla Radnych. Więc pozwoliłem sobie wbrew stanowisku 

przewodniczącego odczytać bo ja już przyzwyczaiłem się do lekceważenia mojej osoby lecz 

lekceważenie mieszkańców naszej gminy. Ja w imieniu mieszkańców naszego miasta i gminy oponuję 

przeciwko takiemu traktowaniu. Prośba 25 osób została zawarta w materiałach, natomiast prośba 518 

została zlekceważona. I odbieram to jako arogancję.  

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Panie radny prośba mieszkańców była o plac zabaw a nie o umieszczenie wniosku w 

Internecie.  

 

Zastępca Burmistrza: 

Plac zabaw powstanie. Jeżeli chodzi o wniosek Pana i podpięty wniosek Pani XY z 2012r., ja 

nie widziałem wniosku podpiętego. Była Pana wniosek – jest w Biurze Rady, zostanie zamieszczony. 

Nie mniej jednak zostanie to w najbliższym czasie zamieszczone na serwisie Rady. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Musze się odnieść do tego. Państwo tu próbujecie taką zgodna sofistykę uprawiać, mówię 

jasno to jest przejaw arogancji i lekceważenia społeczeństwa. Wnioski te powinny być przedmiotem 

zapoznania się dla każdego Radnego bo skutkuje to podjęciem takiej czy innej decyzji. Państwo 

ścięliście wydatki na ten cel. Będzie to kolejny po para Parku Czterech Żywiołów, po para innych 

inwestycjach para plac zabaw. Można iść w tym kierunku i robić na odczepnego. Ja już więcej w tej 

sprawie głosu nie zabiorę i życzę dalej dobrego samopoczucia wszystkim tym, odpowiedzialnym 

urzędnikom którzy nie zauważyli wniosku podpiętego. To też pokazuje formę zapoznawania się z 

dokumentami jakie wpływają do urzędu.  

 

Przewodniczący Czesław Gil: 

Panie Rady nie ma się co denerwować. Rok 2014 pokaże, ze plac zabaw na pewno powstanie.  

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Czy Pan przewodniczący wie od Pani prowadzącej Biuro Obsługi Rady Miejskiej o 

problemie, który zgłosiłem o chronologii dokumentów, które pojawiają się w naszej skrzynce? Bo 

wpisywanie daty przewidywanej, kiedy dokument będzie użyty wprowadza pewien chaos. Proponuję, 

żeby pojawiała się data wyemitowania dokumentu.  

 

Aneta Kopeczek: Nasz informatyk pracuje nad tą sprawą.  

 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Posiedzenie zakończono o godz. 16
30

 
 

Protokołowała: A. Kopeczek 

 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej w Kietrzu 

  

 

         Czesław Gil 

 


